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Записник са VII седнице УО ДДШС, одржане 4. jуна 2024. године
у просторијама Високе хотелијерске школе у Београду, са почетком у 11 сати

Присутни су чланови УО: Дејан Недић, Милибор Саковић, Оливера Корошец, Горан Стевановић, Весна
Чолић, Александар Стевановић, Роберт Џунић и Иван Ружичић. Оправдано је одсутна Јелена Чеперковић.
По позиву присутни: Милан Кецман, Владан Ницовић, Мирко Левајац, представник ЗУОВ-а Драган Ракита, а
одсутна Милица Павловић, представник вртића, иако је уредно позвана и имала конкретна задужења за овај УО
по 2. тачки дневног реда.

Седница је почела са радом  у 1130, пошто су чланови УО у пратњи домаћина, директора ВХШ из Београда,
колеге Саше Машића обишли просторије Високе хотелијерске школе и упознали се са радом школе и
могућностима које пружа својим студентима.

ДНЕВНИ РЕД:

1. Усвајање записника са седнице одржане 1. марта 2024. године;
2. Дефинисање програма XII стручног скупа на Тари од 3. до 5. 11. 2024. године и обавезе у вези с тим;
3. Извештај из Задра са свечаности поводом обележавања 30 година рада Удруге хрватских средњошколских

равнатеља;
4. Извештај са Генералне скупштине Удружења директора школа Европе- ESHA, одржан у Љубљани 18. и 19.

априла 2024. године;
5. Извештај са Редовне скупштине Удружења директора средњих школа Републике српске, Бијељина, 22. април

2024;
6. Реализација акционог плана рада за 2024. годину и извештај о раду чланова Управног одбора.

Председник УО, Иван Ружичић, констатовао је да је дневни ред једногласно усвојен.

1. тачка: Записник са седнице одржане 01.03.2024. године, усвојен је без примедбе и допуне, са 8 чланова за,
нико против, нико уздржан и он је, по устаљеној процедури, већ објављен на сајту ДДШС.

2. тачка: Председник УО је по овој тачки дао уводно излагање, нагласивши да је жеља УО да се скуп на време
акредитује и да се чланови упознају са природом скупа и темама на њему. У дискусији је истакнуто да су већ за
овај скуп најављени директор ЗВКОВ-а др Бранислав Ранђеловић, др Александар Чапрић и др Дубравко Ћулибрк.
Пошто су теме везане за нове техничке изазове у васпитно-образовном процесу, предложено је и усвојено да
назив скупа буде „Директор у дигиталној трансформацији школе“. С обзиром на могуће негативне ефекте
дигитализације на ученике предложено је да колега Дејан Недић пронађе одговарајућег предавача и за ту тему.

Представник туристичке агенције „Rubicon travel“ из Београда, која ће бити технички организатор скупа
предочио је да је већ урађена резервација соба у хотелу „Оморика“ на Тари од 3. до 5.11.2024. године и предочио
да ће конференцијски пакет (2 ноћења на бази пуног пансиона у двокреветним собама, са боравишном таксом,
хотелским осигурањем, кафе паузама, доплатом за свечану вечеру, боном за пиће и трошковима услуге техничког
организатора) коштати 16.600 динара. Саставни део ценовника ће бити и једнокреветне собе, као и тзв. супериор



MB: 28000740
ПИБ: 106373908

Друштво директора школа Србије – ДДШС
32 000 Чачак, Жупана Страцимира 1

мејл: ddss.edu@gmail.com

Банка: Халкбанка
Брoj рачуна: 1551674715

собе и апартмани, као и двокреветне собе које ће користити само једна особа и оне ће бити увећане у односу на
класичну двокреветну собу која је основа конференцијског пакета.

УО је одлучио да цена котизације за овај скуп за чланове ДДШС који редовно уплаћују чланарину у складу
са одлуком VIII редовне Скупштине (децембар 2022. године)  буде 8.000 динара, а за оне који не плаћају
чланарину и за друге учеснике буде 12.000 динара.

УО је овластио Ивана Ружичића да потпише уговор у име ДДШС са техничким организатором „Rubicon
travel“ у вези организације XII стручног скупа а који ће садржати прецизне обавезе обе стране подписнице у
организацији овог скупа.

Чланови УО су нагласили да се првог дана, у недељу, 03.11.2024. године, од 1530 – 1830 , планира девета
редовна Скупштина ДДШС. Конкретна задужења за ту Скупштину биће тема следеће седнице УО која ће бити
крајем септембра или почетком октобра. Трећег дана скупа се планирају излагања и теме представника и гостију
из МП.

Извршиће се акредитација скупа за дане понедељак и уторак, 04. и 05.11.2024. године. За акредитацију
су задужени чланови УО Милибор Саковић и Роберт Џунић у сарадњи са колегама из ЗУОВ-а.

Као посебна тема, остало је задужење за посебан програм за директоре вртића и у том смислу
председник УО је добио задужење да контактира њиховог придруженог члана УО колегиницу Милицу Павловић
у смислу да она предложи одговарајуће теме и предаваче или да пронађе другу особу из вртића, која је члан
ДДШС, која ће то да уради, да би се отклонио недостатак претходног скупа по овом питању.

Посебно је наглашено да ће УО на овај скуп позвати госте из Словеније, Хрватске, Републике Српске
(Требиње и Бијељина) и да ће покушати да обогати програм на свечаној вечери, у смислу да се уз пригодне
поклоне члановима који су између два скупа отишли у пензију, организује лутрија са вредним поклонима.

УО је задужио председника УО да сачини обавештење у вези овог скупа које ће бити оглашено на сајту
ДДШС и послато свим члановима преко чланова УО из појединих региона, да би били правовремено
информисани о скупу и његовој организацији.

3. тачка: У Задру на прослави 30 година рада Удруге хрватских средњошколских равнатеља, били су Дејан Недић,
Иван Ружичић, Милибор Саковић и Владан Ницовић. Наша делегација је поред делегације Словеније била једини
званични гост на прослави и то је била прилика да се у свечаној атмосфери направи договор о даљој сарадњи са
удружењима из региона, али и у оквиру ESHA-е.

4. тачка: Извештај по овој тачки дневног реда је поднео председник Скупштине Дејан Недић, који је био
представник GA ESHA-e у Љубљани 18. и 19.04.2024. године. На Скупштини су учествовале 42 чланице ESHA-e, а
наше присуство је обавезно бар на једној од две Скупштине које се одржавају у календарској години.

Најављена је следећа Скупштина, на којој треба да присуствујемо за 25.10.2025. године у Риму и пошто
ће она бити бијенална, делегација може имати више чланова. Ово је прилика за све чланове ДДШС, који су
заинтересовани да учествују на овој конференцији и скупштини да то планирају за октобар 2025, а пријаве и
логистика ће ићи преко ДДШС.

5. тачка: Наша делегација, Дејан Недић, Милибор Саковић и Милан Кецман, присуствовала је 22.04.2024. године
у Бијељини, редовној Скупштини удружења директора средњих школа Републике Српске. Извештај је поднео
члан ДДШС, Милан Кецман, који је нагласио да је њихово удружење на почетку и да је веома важно да их
подржимо и охрабримо саветима које имамо у раду ДДШС, јер су нам правци врло слични.
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6. тачка: У оквиру ове тачке председник УО је обавестио чланове УО да је колега Дејан Недић 11.04.2024. године
уплатио донацију за помоћ у раду ДДШС од 40.000 динара.

Посебно је истакнуто да треба званично дописом тражити пријем код Министра просвете у вези текућих
проблема  у раду директора образовно-васпитних установа и захтева за хитно повећање плате директорима и
дописа који смо већ званично предали Влади РС, Министарству финансија и Министарству просвете.

Напоменуто је да се УО ДДШС огласио поводом инцидента у Бачкој Паланци (напад ученика на
професора). Такође је и дата информација да Влада РС још није изабрала нове чланове НПС-а, па се још не зна
ко је наш представник у том телу.

Директори су тражили да се убрза седма фаза запошљавања радника, с обзиром на све теже
обезбеђивање стручног кадра за реализацију наставе у школама.

После исцрпљеног дневног реда седница је завршена у 1350.

У Чачку, 11. јун 2024.

Записник сачинила Председник УО ДДШС

__________________________ ________________________________
Весна Чолић, члан УО Иван Ружичић


